

Styremøte



EKOFISK KOMITEEN

Fagforening for ansatte i ConocoPhillips Norge

03.10.2023

Kl. 09:00

Til stede:

Leder	Eirik Birkeland
1. Nestleder	Trond T. Haugbjørg
2. Nestleder	Frode Nirisen
HVO/Styremedlem	Anbjørn Lærdal
HVO/Styremedlem	Arild E. Andersen
HVO/Styremedlem	Bjørnar Berger
Leder Nepco	Lars Nag
HVO/Leder EK-Land	Ståle Skretting – Referent

Åpning

1.1. Eirik åpnet møtet kl.09:00.

2. Protokoller og referater

2.1. Eirik gikk gjennom referatet fra styremøtet 29. august 2023. Referatet ble godkjent.

3. Organisasjon og verving

3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags dato. Oversikten viser 11 innmeldinger og 6 utmeldinger siden sist styremøte.

3.2. Tolkning av vedtekter sosialfond. Eirik gikk gjennom sosialfondets vedtekter. Styret var enig i hvordan en skal tolke vedtektene. Eventuelle endringer av vedtekter må vedtas på Ekofisk-Komiteens årsmøte.

4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår

4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om:

- Cyber security kurs. Regelverket i Norge sier at dette kurset skal tilbys på norsk. Dette er ikke enda på plass.
- SSL Dekryptering. Nye regler fra hovedkontoret i USA. Ekofisk-Komiteen har bekymringer vedrørende ivaretagelse av personvern når dette implementeres i Norge.
- Samkjøring og retningslinjer permisjonsregelverk. Planlagt møte med bedriften om denne saken 4. oktober.
- Yrkesskadedekning beredskapspersonell. Det er tatt henvendelse til juridisk avdeling i forbundet for å avdekke eventuelle mangler i yrkesskadeforsikringen for ansatte med beredskapsoppgaver.

- Bedriftens ønske om endring av avspasseringsregler for landansatte som reiser offshore.

4.2. Innleieprotokoll orientering status. Trond informerte om mye arbeid omkring praktisk gjennomføring av forpliktelsene i avtalen.

4.3. Innleieprotokoll helidekk. Eirik informerte om protokollens innhold og bakgrunnen for Ekofisk-Komiteens enighet med bedriften om protokollen. Eirik presenterte også konsekvenser ved å si opp protokollavtalen. Det ble i møtet bestemt at Ekofisk-Komiteen skal arbeide videre med en forbedret utgave av innleieprotokollen, og at den blir fremlagt på neste styremøte.

5. Økonomi og administrasjon

5.1. Regnskap og budsjett. Trond gikk gjennom regnskapet frem til dags dato.

Regnskapet viser at vi er innenfor budsjett.

5.2. Økonomisk støtte bokprosjekt. Eirik presenterte sak som handler om et bokprosjekt om Brutt Lenke (Alexander Kielland monumentet). Andreas Middelthon er forfatter av boken. Det er i boken et eget avsnitt som handler om Ekofisk-Komiteen og ConocoPhillips sin rolle i forbindelse med markeringen ved monumentet hvert år på 17. mai. I den forbindelse hadde Eirik og Ståle møte med forfatter 23. august. I møtet kom det en forespørsel om økonomisk støtte til bokprosjektet. Enten i form av ren pengestøtte eller i form av kjøp av boken til, for eksempel, årsmøtet 2024. Styret besluttet å ikke gi støtte til bokprosjektet. Grunnen til den avgjørelsen er høye kostnader neste år på grunn av Ekofisk-Komiteens 50 års jubileum i 2024.

6. Konferanser, kurs og studiearbeid

6.1. Tillitsvalgtsamling 2023. Eirik informerte om påmelding så langt og kursopplegg i forbindelse med gjennomføringen av tillitsvalgtsamlingene på Kjelfergen i år. Datoene for kursene i år er 7.- 9. november og 28. - 30. november.

7. Prosjekter

7.1. ORM/mobile enheter. Arild informerte om status. Blant annet informerte han om ny systemleverandør for ORM.

7.2. Rengjøringsfilosofi. Arild informerte om status.

7.3. Tommeliten Alpha. Anbjørn informerte om status og arbeid som pågår i prosjektet. Den planlagte oppstarten for prosjektet er oktober i år.

7.4. Eldfisk Nord. Anbjørn informerte om status og arbeid som pågår. For tiden jobbes det med samtykkesøknad for prosjektet.

7.5. Fjerningskampanjen. Arild informerte om status og planlegging som pågår i forbindelse med arbeid som skal gjennomføres i 2024. I tillegg til Tor plattformen, har det blitt besluttet at gammel fakkell på Eldfisk Kompleks også blir en del av fjerningsprosjektet i 2024. For tiden jobbes det med samtykkesøknad for prosjektet.

7.6. NxtGen ERP. Jone Stapnes, arbeidstakerrepresentant i NxtGen prosjektet, informerte styret om status og arbeid som pågår i prosjektet.

7.7. Dysleksiprojektet. Trond informerte om prosjektet, bakgrunnen for prosjektet og utvikling siden sist styremøte. Det skal arrangeres oppstartsmøte i prosjektet 12. oktober.

8. Bedriftsinterne saker

8.1. Velferd. Anbjørn og Ståle informerte om aktuelle saker fra velferden.

9. Vernefaglig

9.1. Granskinger:

- Arild informerte om granskningen og hendelsesforløpet i forbindelse med en truck hendelse på Eldfisk. Granskingsrapport er ferdigstilt.

9.2. KHVO informerer. Frode informerte om følgende saker:

- På EFAMU møte 11. september ble vi oppmerksom på at personell som går nattskift hadde hatt en nedgang siden sist. Dette til tross for en økning i nattskift søknader. I ettertid har det vist seg at alle nattskift som kommer ut på statistikken til HMS avdelingen blir tatt ut av Dawinci. Vi har nå lagt en skjerpelse i søknaden om at alle som blir overført til natt skal legges inn i Dawinci samme dag som overførselen skjer.

- Kartlegging kjemikalie venter, utvalgte «venter» og eksoskilder på Ekofisk Kompleks. Yrkeshygieniker har gjort en faglig vurdering av utslippspunktene og anbefalt/prioritert tiltak. OIM har bekreftet at dette skal prioriteres i nærmeste fremtid.

9.3. AKAN/Attføring. Aktuell informasjon fra Ståle.

10. Eksterne engasjement

10.1. LO/Forbundsstyre/Operatørutvalget. Eirik informerte om aktuelle saker fra LO. Fra forbundsstyret i Industri Energi informerte Eirik om arbeidet og tidslinjen for avgjørelser som for tiden pågår i forbindelse med sammenslåings prosessen med FLT. Blant annet vil det i forbundet i uke 43 bli arrangert flere møter som handler om denne saken. Eirik informerte også at det blir arrangert møte i Operatørutvalget 25. oktober.

10.2. Industri Energi HMS utvalg. Frode informerte om aktuelle saker.

10.3. Industri Energi HVO nettverk. Frode informerte at det vil innføres nytt konsept for HVO nettverk fra neste år. I stedet for HVO nettverkssamling vil det neste år bli et 2-delt seminar for landindustri og for offshore industri. Tema for offshore industri blir benzen eksponering og for landindustri blir det støv eksponering.

10.4. LO helikopterutvalg. Frode informerte at det blir vanskelig å få tak i deler til S-92 helikoptrene i tiden fremover. Dette kan i verste fall føre til at flere helikoptre settes på bakken etter nyttår i påvente av tilgjengelige deler.

11. Andre pågående aktiviteter

11.1. Markering Ekofisk-Komiteen 50 år. Eirik informerte om status i arbeidet og presenterte samtidig et «første utkast» til bok om Ekofisk-Komiteens historie.

Møtet avsluttet kl.15:30